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Protokół nr 1/0112015
z posiedzenia Rady Osiedla Czułów

w dniu 8 sĘcznia2O16 roku

8 członków Rał Osiedla wg listy obecności.

Prezydent Miasta Tychy Miłosz Stec
Radny Miasta łchy Marcin Rogala

Porządek posiedzenia Rady Osiedla:

1. Otwarcie'sesji
2. Opłaty za Siedzibę
3. Konkurs Kolęd w SP6.
4 Bezpieczeństwo na kompleksie sportowym
5" Sala gimnastycznadla KSM.
6. Plany KILiŁP. :

7. Dzteń Seniora.
8. Sprawy bieźące.
9. Zamkńęcie sesji.

Ad. 1

Przewodnicząca RadY zŁoĘła zebtanym życzeńa noworoczne i przedstavńła tematy
spotkania.

Ad.2

Przewodnicząca zaPoznała Pana Prezydenta z problemami wynikającymi z bardzo
wYsokich kosźów utrzymania siedziby Rady Osiedla. Po raz r<Óte;ny pódkreślo.,o, ze
r€rygnacja z dzieźawY pomieszczeń jest ńemożIiwą poniewaz jeŚt io'jedyne miejsce
sPotkań, z klÓrego korzystają seniorzy, Czułowianki i Hodowcy Gołębi pocźowych.
PrzYPomniano obietnice złożone na sierpniowym spotkaniu, w którym uczestńczyli
Przedstawicie Miasta, MZBM, Rady Osiełta i naOni, które okazuły ,ię nieaktualne zewzględu na zlnianY na stanowiskach Prezydenta i Przewodni 

"rą""gó 
Rady Miasta.

ZadłuŻeńe w sPłatach za CO na dzień t sĘczńa wynosi 1.645,77 ń. przewodńcząca
zobjwiryńa się PrzekazaÓ szczegółowe rozliczónie opłat zarok20l4,które wynosi około 10
tYsle9V a więc Prawie 50 % całego budżetu Rady Osie d!a. prerydent obiecał zapoznaó się z
Problemem i Pomóc w renegocjacjach zMZBMw sprawie zmiarty umowy najmusiedziby.

A
',jllri Ob$ługi Rady, Miasta

Obecni:
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Ad.3

OtgańzatorzY Konkursu Kolęd, który odbędzie się w Szkole podstawowej nr 6 zwrócili sięz ProŚbą o dofinansowanie nagród. PÓstanowiono przyznać 300 ń ze środków będących wdyspozycji MCK.

Uchwałę w tej sprawie przyjęto jednogłośnie.

Ad.4

ZaPoznano się z odPowiedzią na interpelacje Radnego Miasta łchy w sprawie utrudnień
związarrych z zamkńę9lem przejścia pomiędzy szkłłą a przedszkolem, co sil;;ń;;i;
Znacznę utrudnienia dla rodziców, którzy oaprowaaza;ą dzieci do obu placówek.
|rz_ewodnicząca Przedstawiła argumenty Pani Dyrektor SP6 ń.rołodri"3 i zgodzino się, żeboisko naleĘ chroniĆ przed uszkodzóniami nawet kosźem wydłużenia drogi dojś cia z
Przedszkola do szkoĘ Problemem pozostaje jednak brak siatki zabezpieczającej międrł
Ęmi Placówkami.,Podczas lekcji, nie jest*to problemem, ale grające po południu dzieci
nagminnie PrzeskakująPrzez płót co zagraża ich zdrowiu i bezpieczęństwu. Dodatkowym
Problemem jest Pozostawierrie wolnych miejsc w siatce zabeipieczającej w narożnikach
nowego boiska, O|-j" się, iż jest to niewyŚtarc zające zabezpieczenie sprawiające jedynie
wraŻęnie PewnoŚci. Piłka może wypaśó na ul. Katowiciąpowodując zagtoLeńedla zdrowia i
Ęcia kierowców Przejeżdżającycłr pojazdów, a ostatnio uszkodzeniu łegła szyba w oknieszkoĘ, Po tYm incYdencie do Rady zgłosili się rodzice zaniepokojeni o bezpieczeństwo
swoich dzieci uczęszcĄ4cych do przłszkola. Wiosną kieda dzióci będą bawić się na
PrzedszkolnYm Placu zabaw,będąnnużone na ryzyko uderzenia przelatująca z boiska piłką.
Postanowiono wYsĘliĆ do Prezydenta z pytaniem o możliwość ogrodzenia całego boiskasiatką zabezPieczającą co poprawiłoby bezpieczeństwo ,*{*"; *21rio* jak iprzedszkolaków.

Uchwałę w tej sprawie przyjęto jednogłośnie

Ad.5

Członkowie Katolickiego Stowarzyszenia WodzieĘ nie mają dostępu do sali
gimnastYcznej, na której trenowali grę w siatkówce odnosząc * t"j dyJypmi" .po." sukcesy.Po tikwidacji OsiedlowYch Centr Sportowych, mimo zapewnień zarówno Radnych jak iMOSiR, ulegĘ zmiarrie warunki kórzystania z sal gimnastycznych. Poniewaz w KSM
stowarzYszona jest głównie młodzież Llcząca się, nie .tue i"h na odpłatne wynajmowanie sa]ia zgodńe z Pismem .MOSiR, w caĘch Tychaóh nie ma mozliwotci bezpłatnego grania w
siatkówkę, Wodzieżjest słusznie oburzona takim postępowaniem. W mieście i całym kraju
realizowanY jest Pr98ram ,,Stop zwolnienio.r, , trF",-któ."go zńanięmjest podniesienie
kondYcji fizYcznej dziecij młodzieĘ. Młodzi mieszkńy dzielnicy chcąćwiczyć a nie dajesię |m takiej możliwości. Obecny na zebrańu Pan Prezydent zasugerował wysĘlienie o
Środki finansowe do_RadY Sportu. Postanowionoprzekazue tę irrfor.rrĄe KSM i ewentualnic
pom_óc w rozmowach z MOSiR-em.

Ad.,6

_ Przewodńcząca Przedstawiła plan pracy Komisji Inicjatyw Lokalnych i Ładu
Przestrzennego na I PÓłrocze 2015 roku. Ni tjaym z iaplarrowanych posiedzeń omawiane
będązagadńenia bezPoŚrednio doĘczące dzielnicy Crułów i dlatego wskazana jest obecność
przedstawicieli Rady Osiedla.
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Ad.7

PoniewaŻ Rada nie otrzyma wsparcia finansowego, na oryańzację tradycyjnego Dnia
Seniora muszą wystnczyć własne środki. Zgodńe Ź ustaleni-ami ,-i*rią D}rektor Sp6,
sPotkanie odbędzie się w dńu 22 styczria bieząc"go roku w godzinach od 16 do 19.
Podzielono się zadaniami mliązartymi z otganizacją tj-" druk zapńzeń,lista gości, zakupy,
oPrawa muZYcZI7a, obsługa, sponsorzy itp. Jednocześnie serdeczrię zaptoszofto Panaprezydenta na tę ważnadla czułowskich seniorów uroczystość.

Ad.8

Podczas sPotkania z Panią Dyrektor E.Kołodziej, Przewodni cząca omówiła sposób
głosowania na zadańa zgłoszone do budżetu partycypicyjnego na rok iols. poniewaz -okręg

w którym w głosowaniu weźmie udziń najwięóej 
--ier**"ów 

dostanie dodatkowe
Pieniądze, niezbędne jest rozpropagowanie tego-pńtómu wśród ucmiów, aby przekazali to
rodzicom. AbY działarri1 były zgodne z prawem, postanowiono wysĘlić pisemnie do
odPowiedzialnej za oświatę, Pani PrezydeŃ D.Szczópanskiej z pytańń, czy tego Ępudziałalnośó może byó prowadzona w plaówce szkolnej i przeaś*ome;.

Ad.9

PrzewodniczącaPodziękowała wszystkim obecnym za cTqny udzińw spotkaniu i na tym
sesję zakończono.

Przewodnicząca
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LISTA OBECNOSCI
NA POSIEDZENIU ĘDY. OSIEDJ,A CZUŁÓW

w DNIU ..Xr.pl ...!.rl-a.....
lp Nanvisko i Imię Podpiq
1 Bąk Leszek ,i}w
2 Bernatt Elzbieta W^'ą3**#
3 Bołdys Renata V/
4 Bula Jarosław l") ł r--y <3"ivał2-\. (

. - J

5 cieślik Aleksandra
l,

r'

6 Gnela Jadwiga -rH
7 Herbuś Ewa Yq',"-il
8 Kania Andrzej
9 Kaspercayk Stanisław M
10 krzemień Teresa ',ł)rr,, r'
11 Krzyżowski Rafał
t2 kubenka piotr ą--,--]'-'

i -/:,' 
: _a, ,

13 Oziembała Henryk
l4 Smietana Bogdan
15 Widera Anna
16

17

18

19

20

21

22

23

24

25
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